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Abstract (en)
A metal halide lamp with a ceramic discharge vessel, having conductive bushings comprising a cermet with a rare earth metal oxide-containing
compound ceramic phase, is new. A metal halide lamp has a ceramic discharge vessel which has a filling comprising one or more rare earth metals
and which is fitted with electrically conductive bushings passing vacuum-tightly through the vessel end seals. At least the discharge-facing front
portion (45) of each bushing is in the form of a halide-resistant component of electrically conductive cermet comprising an electrically conductive
phase and a ceramic phase which consists, at least at its surface accessible to the filling, of a compound of the ceramic base material with one or
more rare earth metal oxides. Preferred Features: The cermet has a conductive phase of Mo, W, Re or their alloys or of MoSi2 and a ceramic phase
of a garnet or perovskite of Al2O3 and one or more rare earth metal oxides.

Abstract (de)
Die Metallhalogenidlampe mit keramischem Entladungsgefäß (4) besitzt an den zwei Enden (6) Mittel zum Abdichten, wobei durch diese Mittel
eine elektrisch leitende Durchführung (9,10;30) vakuumdicht hindurchgeführt ist, an der eine Elektrode (14) mit einem Schaft (15) befestigt ist, die
in das Innere des Entladungsgefäßes hineinragt. Zumindest ein vorderer Teil, der der Entladung zugewandt ist, ist als ein Bauteil aus elektrisch
leitendem Cermet gestattet, das aus einer halogenidresistenten metallischen und einer keramischen Phase eines keramischen Basismaterials
besteht. Die Füllung umfaßt mindestens ein Halogenid eines Seltenerdmetalls. Zumindest an der Frontseite des Bauteils besteht zumindest ein Teil
der keramischen Phase aus der Verbindung des keramischen Basismaterials und einem oder mehreren Seltenerdmetall-Oxiden. <IMAGE>
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